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Til stede:  

Erik Borander                              

Stein Roger Kraus               

Per Bjaanes                                         

     

Hilde Nyland                         

Dorte Lykkegaard Øierås        

Sølwi Kraus    

 

Geir Wennevold                      

           

Forfall: Joachim Jeppesen, Tone Mette Wenger, Espen Lien 

 

REFERAT FRA STYREMØTE NR 5/2023 FOR EIDSVOLD DYKKEKLUBB 

TID: Mandag 28. august kl. 19.00       STED: Vognveien 17, 2072 Dal  

 

Saksliste:  

Sak 37/23 Godkjenning av referat fra styremøte 31.05.23 – Godkjent 

Sak 38/23 Internkontroll 

- Under arbeidsmøtet 21. august ble «Sjekkliste for bruk av båter i EDK» 

utformet (se vedlegg) 

- Internkontrollen ift. inn- og utsjekk av båt (rundt det praktiske) og retningslinjer 

for båtfører er ferdigstilt.  

- Styret godkjenner «Sjekkliste for bruk av båter i EDK), under forutsetning av at 

følgende tillegg kommer til: Det må inn et punkt om vekt og sjøkart  

- Vedlikeholdsplanen – ikke ferdig  

- Retningslinjer for utlån – ikke ferdig  

- Nytt arbeidsmøte for ferdigstilling av vedlikeholdsplan og retningslinjer for 

utlån blir 23. oktober, båtgruppa + styremedlemmer på Moelven 

Sak 39/23 Politiattestansvarlig – Styret vedtar enstemmig: 

- Politiattestansvarlig: Sølwi Jeantelle Kraus 

- Vara: Tone Mette Wenger 

Sak 40/23 Oppstart av nytt semester 

Oppstart ved blindesenteret i Hurdal tirsdag 29. august. Simon har oversendt 

aktivitetsplan for fridykkerne for høstsemesteret. Denne legges ved styrereferatet.  



Sak 41/23 Kommende turer og aktiviteter 

• Styret oppfordrer tur-/arr.gruppa til å legge opp til variasjon av steder når det 

kommer til strandrydding, f.eks. rundt Andelva 

• Dugnadsjobb på Skibladner onsdag 06. september  

• Øvrige arrangementer ligger ute på hjemmesiden  

• Erik sender ut «velkomstmelding» på SMS til alle medlemmer, der det ønskes 

velkommen til nytt semester og vises til hjemmesiden for høstens aktiviteter.  

• Simon har sendt ut mail til alle fridykkerforeldre, med terminliste og linker til 

aktuelle event, som Vikerfossen ut og Bergholmtreffet.  

• Dugnad for NDF 0900-1400 lørdag 2. september – Geir, Per og to til stiller. 

Betaling er 1 700 kr per person som stiller. Vi noterer oss at dugnads-SMS var 

noe uklar. Her kan vi bli litt tydeligere.  

• Planlagt medlemskveld forskyves til 16. oktober, i tillegg til 27. november 

• Kommende styremøter blir 18. september, 6. november og 11. desember 

Sak 42/23 Kurs – apparatdykkere, dykkeleder, båtfører  

• Apparatdykkerkurs – her må vi tenke litt rundt det økonomiske aspektet. Det 

må også snakkes litt om logistikk og oppfølging (mannskap). Hva ser klubben 

for seg? Antall kurs per år? Inntjening? Honorar til instruktør og 

hjelpeinstruktører? Kjøpe tjenester? Det bør lages et budsjett. 

Opplæringsansvarlig må komme på banen. Vi setter dette opp som sak på 

kommende møte(r). Geir, Hilde m.fl. ser på et forslag som styret kan bruke 

som utgangspunkt for styresak.  

• Skape interesse i foreldregruppa – f.eks. på medlemskvelden? Typ «åpen 

dag» i hallen?  

• Geir oppfordrer Per til å bli med på instruktørkurs M1, mens Geir tar M2 

• Fyllekurs 28. september – Geir Arve Nyland kjører dette. Alle nye dykkere 

inviteres til å delta.  

• Båtførerprøve – satse på i januar? Spørre Knut Skyttesæter 

 

Sak 43/23 NDFs sommerfotokonkurranse – alle kan sende inn bilde med 

#dykkenorge innen 1/9. Erik delegerer dette til Anders, slik at medlemmene får 

kjennskap til dette.  

Sak 44/23 Oppsummering Skottevik– forskyves til neste møte 

Sak 45/23 www.eidsvollpuls.no - noe for oss? Det koster ikke noe å få ting lagt ut 

her. Kan være fint å reklamere litt for oss selv her.  

Sak 46/23 Eventuelt 

1) Økonomi 

- Hilde redegjorde for inntekter, legger vedlegg til referatet 

http://www.eidsvollpuls.no/


- Vedr. momsrefusjon – vi rapporterer kun inn kostnader som dekkes av 

klubben.  

- Det må budsjetteres med underskudd i år, da siste innbetaling vedr. båt 

kommer først neste år.  

- Skottevikturen gikk med underskudd på 14 602,- Det bør settes opp et 

budsjett i forkant av Skottevik 2024. Tone Mette ser på regnskapet en gang til, 

slik at vi har noe å gå ut fra til neste gang. Vi ser på dette igjen på neste 

styremøte.  

2) Båtsalg – Bernt ønsker ikke å kjøpe den gamle båten allikevel  

3) Hengeren er ikke omregistrert, Erik tar kontakt med Bernt, og får dette gjort.  

4) Båtkjøp: Styre besluttet at Hilde skal betale ut resten på den nye båten i år.  

5) Fridykkerne - Det etterspørres en diskusjon rundt hvordan fridykkerne selv 

kan skaffe egne inntekter (typ. Dugnader). Dette settes opp som sak på neste 

møte.  

6) Ønske om dykkelykter til fridykkerne – Romerike Elektro- og klimaservice 

sponser. Kanskje Silje kan lage en video rundt dette, og legge ut på 

hjemmesiden?  

7) Jessheim VGS ønsker å gjenta samarbeidet med EDK for prøvedykking, 

«kids dive» (fokus på miljøvern). Erik svarer at vi ikke er negative til opplegget.   

 

Neste styremøte avholdes.18 september kl. 19.00 på Vognvegen 17, Dal. 

 

 

 

For Eidsvoll Dykkeklubb 

Sølwi Jeantelle Kraus,  

sekretær 


